
Styremøte 25.08.2022. 

 

Til stede: Anders, Karstein, Hans Morten, Stig, Kristin, Lise Beate, Martin, Svein. 

Ikke møtt: Mathias. 

 

Foreningen må få fortgang i å tilpasse seg de nye vedtektene. Legitimt å ha egne særregler for egne 

medlemmer. Utvalgene må finne tekst som er ok. 

 

 

Økonomi:  

Forholdsvis ok.  

Alle innvisteringer er fortsatt på vent.  Eventuelle nødvendige bruk av penger må behandles i styret. 

 

 

Fiske: 

Mye fisk i elva.  

Lite fiskekortsalg. 

Det meste av innrapportert fisk er «hannfisk». 

Lite innrapportert i Sokna. 

 

 

Ungdomsutvalget: 

Stor aktivitet innen laksefiske 8 -10 deltagere jevnlig.  

Starta opp jaktskytterskole 8 deltagere.  

 

 

Jakt og hund: 

Taksering gjennomført.  

Normal bestand, varierende kullstørrelse. 

Men mye rovfugl. 

Skogsfuglprøven avholdt i denne uka ikke utarbeidet rapport ennå. 

Kråkefelle flyttes. 

 

 

Kvinner: 

God deltagelse på skytinga og på fiske. 

Innvilget støtte for høstingsbasert friluftsliv. 

God påmelding på kommende laksefiskehelg. 

140 medlemmer på Facebooksida. 

 

 

Skytebane: 

Lite oppmøte på hagleskytinga. 

Leirdustevne 16 august er avholdt med 12 deltagere.  

Venter på godkjenningspapirene. 

Flytte aggregat til Container. 

 

 



 

 

Klubbhuset: 

Regnskap for huset må dokumenteres og godkjennes for innsending. 

Håvard Granøien kontaktes for budsjett. 

Dugnadstimer dokumenteres. 

Tilbud på skifte av grunnmur innhentes. 

 

 

Plenklipping: Anders på fredag 10 juni. 

Utleie:   

 Brannstige må monteres, 2 stk. (Svein). 

 Senger madrassbeskytter og sengetøy anskaffes på Ikea. 90 cm. senger. 4 stk.   

Speil på badet, rullegardiner. (Svein). 

 Gardiner monteres. (Lise Beate). 

 Rekkverk fjernes og bua ryddes. (Karstein). 

 Utleiepris. kr. 500 pr. seng/døgn. 

 Husregler. (Lise Beate). 

 

Neste styremøte  

  

 

 


